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"Buying a Subway Ticket"

French transcript:
"Marie: Bonjour, monsieur. 
Olivier: Bonjour. 
Marie: J'aimerais savoir c'est combien un ticket pour… 
Olivier: $2.25. 
Marie: Puis pour étudiant? 
Olivier: C'est $1.25, avec la carte. 
Marie: La carte étudiante, ok. Puis, est-ce que ça m'avantagerai d'acheter…heu..est-ce que vous les vendez en… 
Olivier: En lisière de six, c'est moins cher. Étudiant c'est 4.50$ et adulte c'est 9,00$ pour six billets. 
Marie: Ok, alors j'aimerai ça avoir un ticket pour,ben je n'ai pas ma carte étudiante donc,…je vais prendre un ticket… 
Olivier: T'as quel âge? 
Marie: J'ai 17. 
Olivier: T'as 17, ah, ok. 
Marie: Puis où est-ce qu'on le dépose? 
Olivier: Pardon? 
Marie: Où est-ce qu'on le dépose? 
Olivier: Tu vas le déposer dans la boîte. 
Marie: Ah ok, puis si je veux prendre l'autobus après, c'est comment que c'est… 
Olivier: Attends une minute,,,,,ça c'est ta monnaie. À côté de la colonne il y a une boîte métallique, tu presses le bouton, il va t'émettre une correspondance. 
Marie: Ok, merci."


English translation:
"Marie: Hello, sir. 
Olivier: Hello. 
Marie: I would like to know how much a ticket costs for… 
Olivier: Two dollars and twenty-five cents. 
Marie: And for a student? 
Olivier: It's a dollar twenty-five with an ID. 
Marie: Student ID, okay. And, would it be better to buy….uh…do you sell them in… 
Olivier: It's cheaper in a pack of six. For a student it's four fifty, and for adults it's nine dollars for six tickets. 
Marie: All right then, I would like to buy a ticket for…well I don't have my ID so…I will buy one ticket….. 
Olivier: How old are you? 
Marie: I am seventeen... 
Olivier: You're 17, ah, okay. 
Marie: And where do I put it? 
Olivier: Sorry? 
Marie: Where do I put it? 
Olivier: You are going to put it in the box. 
Marie: Ah, all right, and if I want to take the bus afterward, how does it work, it's… 
Olivier: Hold on a minute. This is your change. Next to the turnstile over there is a metal box, you press the button and it will give you a transfer ticket. 
Marie: All right, thanks."
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